

OR-E900

ALL ENCLOSED SWEEPER

全封闭扫地机



OR-E900 all enclosed sweeper has high cleaning efficiency. The double side brushes work at high speed make the working efficiency is up to 18000m²/h, which can easily solve various cleaning problems. It can clean up dust, stones, wood chips, glass and other garbage. It is suitable for operation on the flat ground such as cement, asphalt, ceramic tile, marble, etc., and can clean dust, stones, wood chips, glass and other garbage.

OR-E900驾驶式扫地机清扫效率高，双边刷高速对旋，工作效率高达18000m²/h，轻松解决各种清扫难题。可清扫灰尘、石子、木屑、玻璃等垃圾，适用于较平坦的地面的清扫，如水泥地面、沥青地面、瓷砖地面、大理石地面等。



Item 项目名称	Specification 参数
Sweeping Width 清扫宽度	1900mm
Cleaning Efficiency 清扫速度	18000m ² /h
Waste Hopper Capacity 垃圾箱容量	200L
Voltage 电压	36V (48V optional 选配)
Driving Power 驱动功率	2000W
Filter Surface 过滤面积	10m ²
Continuous Working Time 工作时间	6-8h
Working Speed 工作速度	0-15km/h
Turn Radius 转弯半径	0mm
Net Weight 净重	920kg
Dimensions (L*W*H) 尺寸 (长*宽*高)	2150*1900*1950mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-E900 all enclosed sweeper is a relatively popular sweeper has high cleaning efficiency and thorough cleaning. The fully enclosed cab design makes the machine have low requirements for the cleaning environment, suitable for harsh environment, simple control, all operations can be completed in the cab.

本款扫地机操作简单，清扫效率高。全封闭驾驶室设计，所有操作均可在驾驶室内完成，能满足恶劣的环境下的清扫需求。

Sweeping Paths 清扫宽度 1900mm	Productivity 工作效率 18000m²/h	Power Supply 动力源 36V/48V	Bin Capacity 垃圾箱容量 200L	Working Time 工作时间 6-8h
---	---	---	--	---

• Aluminum Alloy Body 铝合金车身

The whole vehicle adopts automotive technology and the body is made of aluminum alloy, which greatly reduces the weight of the body and increases the working time.

整车采用汽车工艺，车身采用铝合金材质，大大减轻了车身重量，增加了作业续航时间。

• Powerful Control System 强力控尘系统

Built-in powerful control system, the dust-vibrating system adopts the design of drum-type filter to vibrate the dust, and the dust-absorbing ability is stronger.

内置强力控制系统，震尘系统采用滚筒式过滤器震尘设计，吸尘能力更强。

• Multimedia Function 多媒体功能

Multimedia function configuration, humanized design, the machine is equipped with skylight and fan, to provide users with a comfortable operating environment.

人性化设计，机器配备多媒体和天窗，内置风扇，为用户提供良好的操作环境。

• Large-Capacity Dustbin 大容量垃圾箱

The large-capacity dustbin design can clean a larger area at one time, without dumping garbage frequently, and improve work efficiency.

抽屉式垃圾箱设计，垃圾箱的拆卸与安装都很简单，可以大大提高工作效率。

• Solid Rear Wheels Solid Rear Wheels

The rear wheels adopt wear-resistant solid wheels, which have stronger passing capacity and longer service life.

后轮采用耐磨实心轮胎，通过能力更强，使用寿命更长。

